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In hoeverre kan de gemeente inzichtelijk 
maken hoeveel chronisch zieken er in de 
gemeente zijn.

- hebben wij inzicht omtrent mogelijke 
terugkeer van deze groep op de 
arbeidsmarkt?
- hoe kunnen wij borgen dat chronisch 
zieken die niet in aanmerking komen voor 
collectieve ziektekostenverzekering niet in 
de schuldhulpverlening komen ?
- wat gaat het de gemeente extra kosten 
om deze groep wel in de collectieve 
ziektekostenverzekering op te nemen ?
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Onderwerp 1 Thuiszorg in Corona periode
Afgelopen weekend verschenen berichten in de pers over 
onderzoek dat 30% van de cliënten die van de Thuiszorg  gebruik 
maken niet meer worden bediend en ook dat de inzet van 
mantelzorg is afgenomen.
Is het College bekend of in Ouder-Amstel ook sprake is van 
beduidende afname van dienstverlening door 
Thuiszorgorganisaties en of daar serieuze problemen rond hulp en 
eenzaamheid daardoor zijn ontstaan?   is dit onderwerp van 
gesprek geweest met hulp- en vrijwilligersorganisaties en tot 
welke aanvullende activiteiten heeft dit mogelijk geleid?
Onderwerp 2  Voorgenomen vestiging IKC in Ouderkerk
In februari / maart jl. hebben wij kennis kunnen nemen van de 
peilingen van de oudermedezeggenschapsorganen van de 
Amstelschool en het Kofschip. Heeft de portefeuillehouder nadien 
nog overleg over dit onderwerp gehad met het bestuur van de 
stichting en welke informatie kan zij op dit moment aan ons 
geven?
Onderwerp 3  Einde dienstverband gemeentesecretaris
Per 1 juni a.s. zal onze gemeentesecretaris een functie elders 
aanvaarden. Kan het College aangeven of er door het vertrek van 
de gemeentesecretaris en tijd die nodig is voor de vervanging en 
het inwerken van een nieuwe gemeentesecretaris er onderwerpen 
van belang voor onze Raad zijn die door deze onvermijdelijke 
omstandigheden vertraging in de voorbereiding of uitvoering 
zullen oplopen? 
Onderwerp 4 Memo maatregelen Corona bulletin 5, 20 april 
2020
In dit memo wordt ingegaan over de maatregelen voor de 
beveiliging van onder andere de toegang Ronde Hoep en de 
Dorpstraat  Ouderkerk. Het College noemt daarin ook de extra 
kosten voor deze beveiliging. Kunt u ons informeren in welke 
mate deze extra kosten alle ten laste komen van onze 
gemeentelijke exploitatie, dan wel delen daarvan zijn te 
declareren in het kader va algemene beschikbaar gestelde 
middelen (van bijvoorbeeld het Rijk of de Veiligheidsregio’s ) in 
het kader van Corona maatregelen?
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Nieuwe website gemeente Ouder-
Amstel
Wij zien dat de website van de gemeente 
onlangs is vernieuwd. Op zich vinden we 
dat een goede ontwikkeling, er van uit 
gaande dat deze site gebruiksvriendelijker 
is geworden, de inhoud beter toegankelijk 
en wellicht dat nieuwe diensten en 
producten worden aangeboden. Naar 
aanleiding hiervan hebben wij een aantal 
vragen:

Kan de portefeuillehouder aangeven wat 
de verbeteringen zijn? In hoeverre is de 
dienstverlening nu nog digitaler? Wat 
gaan de inwoners van OA hier van 
merken?
In hoeverre is de Raad betrokken bij deze 
vernieuwingslag?

Hoe worden de inwoners geïnformeerd 
over de verbeterde website en wat er 
inmiddels wel en niet op afstand kan 
worden geregeld?
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Namens met name CDA, OOA en NB die hierover vragen en moties 
hadden ingediend: 
Het seizoen is alweer vergevorderd. Daarom drie vragen over 
aanpak van bijen in onze gemeente: 
1. Wat is de stand van zaken van de uitvoering van de aangenomen 
motie (van 5 juli 2019) die het college oproept om onderzoek te 
doen naar de bewustwording over bij-vriendelijke gemeenten? 
2. Wat is de stand van de bijpopulatie in onze gemeente? Kan het 
college ontwikkeling/trends daarin aangeven? 

3. Hoe vordert de aanpak van het aanleggen van meer bij-stroken 
(bermen) in antwoord op de vraag over highway-insecten van OAA 
vorig jaar?  
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Tijdens de vorige raadsvergadering heeft CDA vragen gesteld 
over onderwijsachterstanden en kansenongelijkheid waar de 
Corona-crisis toe kan leiden. Op dinsdagavond j.l. is door het 
Rijk aangekondigd dat basisscholen vanaf 11 mei a.s. weer 
open mogen met halve groepen. Welke maatregelen treffen de 
gemeente en de scholen binnen onze gemeente om die 
achterstanden en kansenongelijkheid zoveel mogelijk te 
beperken? Bijv, wordt er gedacht aan extra hulp wanneer de 
scholen weer opengaan, het inkorten van de zomervakantie, of 
een zomerschool, iets anders
Hoe verlopen de communicatie- en participatieprocessen bij de 
grote projecten nu bijeenkomsten niet zijn toegestaan?

Op 25 juli 2020 zou het festival Macumba plaatsvinden bij de 
Ouderkerkerplas. Vanwege de Coronamaatregelen kan dit niet 
doorgaan. Wat is het college voornemens te doen met de 
kosten, bijv. leges, die de organisator verschuldigd is richting 
de gemeente?


